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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:560 Regeringens planer för idrottsanläggningar

I en undersökning gjord av Riksidrottsförbundet och CMA uppger endast en av 
fyra kommuner att de har en utvecklingsplan för idrottsanläggningar. Det är 
viktigt att man inte missar idrotten när nya bostadsområden planeras eller 
förtätas. Närheten till idrott och rekreation är viktig – både för levande 
bostadsområden och för folkhälsan.

Brist på idrottsanläggningar kan leda till ett flertal negativa konsekvenser, till 
exempel att känslan av delaktighet i samhället minskar och 
att sjukvårdskostnaderna riskerar att öka då möjligheterna till fysisk aktivitet är 
sämre.

Boverket anser att det behöver byggas 700 000 bostäder till 2025. I planeringen 
av dessa får inte idrotten glömmas bort. Idrottsrörelsen med sina över 3 
miljoner utövare och 600 000 ledare är i stort behov av planer och hallar för att 
genomföra sin verksamhet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Hur avser statsrådet att i samråd med Sveriges kommuner verka för att idrotten 
med dess viktiga folkhälsoperspektiv får en tydligare plats i 
bostadsplaneringen?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-19
Besvaras senast
2017-01-02
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


